

## Cirugía Cardiovascular

Órgano Oficial de la Sociedad Española de Cirugía Torácica-Cardiovascular

www.elsevier.es/circv

www.circardiov.org



## XVII Congrés de la Societat Catalana de Cirurgia Cardíaca XVII Congreso de la Sociedad Catalana de Cirugía Cardíaca

Barcelona, 14 y 15 de mayo de 2015

Em correspon l'honor de presentar-vos el XVII Congrés de la SCCC.

Vivim un moment crucial en la nostra especialitat. No es tracta tan sols de la situació econòmica, sinó que som davant d'un canvi cardinal en la cirurgia cardíaca. Aquest canvi es reflecteix en noves maneres de tractar els nostres pacients, en nous hàbits a l'hora de relacionar-nos amb altres especialitats i, en definitiva, en un nou concepte de la cirurgia cardíaca mateixa, les fronteres de la qual se'ns presenten canviants i mal definides.

Aquest és un terreny adobat per a oportunitats que han de néixer de l'intercanvi de feina i experiències: hem de ser protagonistes del canvi, no espectadors. Per això ens oferim com a fòrum, amb la il·lusió de presentar un entorn ideal d'interacció, enriquiment i sinergia.

Com en el congrés anterior, n'hem limitat la duració a dos dies per fer-lo més dinàmic i funcional, adaptat més al contingut que a la forma. A més, s'han reorganitzat les seccions per patologies, a fi de donar rellevància a les conferències magistrals. Hi haurà participació de la indústria en forma de dinars de feina enfocats a noves tecnologies. I finalment, volem destacar-ne el marc: l'hotel NH Barcelona Constanza gaudeix d'una situació immillorable, amb fàcil accés a l'AVE, l'aeroport i el metro, la qual cosa facilitarà la vostra assistència i mobilitat, i farà que gaudiu de la nostra ciutat.

Però tot quedarà en no res sense la vostra assistència, perquè sou la part primordial del congrés. Per això, i en nom de la Junta de la SCCC, us convido a assistir al XVII Congrés de la Societat Catalana de Cirurgia Cardíaca.

Ens veiem a Barcelona!

**Manel Castellà** *President del Comitè Organitzador*  Me corresponde el honor de presentaros el XVII Congreso de la SCCC.

Vivimos un momento crucial en nuestra especialidad. No se trata tan solo de la situación económica, sino que estamos ante un cambio cardinal en la cirugía cardíaca. Este cambio se refleja en nuevos modos de tratar a nuestros pacientes, en nuevos hábitos al relacionarnos con otras especialidades y, en definitiva, en un nuevo concepto de la cirugía cardíaca misma, cuyas fronteras se nos presentan cambiantes y mal definidas.

Este es un terreno abonado para oportunidades que tienen que nacer del intercambio de trabajo y experiencias: tenemos que ser protagonistas, no espectadores del cambio. Por ello nos ofrecemos como foro, con la ilusión de presentar un entorno ideal de interacción, enriquecimiento y sinergia.

Como en el pasado congreso, hemos limitado la duración a dos días para hacerlo más dinámico y funcional, adaptado más al contenido que al formato. Se han reorganizado las secciones por patologías, dando así relevancia a las conferencias magistrales. Habrá participación de la industria en forma de comidas de trabajo enfocadas a nuevas tecnologías. El marco es también importante: el Hotel NH Barcelona Constanza, cuya inmejorable situación, con fácil acceso al AVE, aeropuerto y metro facilitará vuestra asistencia y movilidad, así como disfrutar de nuestra ciudad.

Todo esto quedará en nada sin vuestra asistencia, pues sois la parte primordial del congreso. Por ello, y en nombre de la Junta de la SCCC, os invito a asistir al XVII Congreso de la Sociedad Catalana de Cirugía Cardíaca.

¡Nos vemos en Barcelona!

Manel Castellà

Presidente del Comité Organizador